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I am writing to invite you, on behalf of the Board of Directors, to attend our press conference for grand 

opening of the Dallas Chapter of Asian American Insurance & Financial Professional Association 

(AAIFPA).   

 

Our event will be held on Saturday, August 25, 2012 at Hyatt Regency, 701 East Campbell Road, 

Richardson, Texas 75081.  The reception and press conference with media is scheduled to begin at 11 am 

and the luncheon at 12 pm.  

 

The main objectives of AAIFPA are to provide the Asian American insurance and financial professionals 

with programs in the areas of professional education & development, networking, and community 

involvements. We offer a platform to facilitate professional programs through local Chapters, and through 

affiliate organizations. We strive to increase public awareness of the insurance & financial services 

industry in the Asian community and of the standards to which all professionals are required to adhere.  

The goal of AAIFPA is to play a vital role and to contribute to the future of the insurance and financial 

service industry.  

 

AAIFPA is a non-profit mutual benefits corporation organized under section 501(c) (6) of the IRS code. 

The establishment of AAIFPA-Dallas Chapter is to better facilitate the insurance & financial services 

industry in the Dallas Asian-American populated areas including the Greater Dallas Metroplex. 

 

Please feel free to contact Matthew Tan with your questions at 469-878-6608 or James Huang at 

(214)531-7768. You may also visit our website www.aaifpa.org for more information. 

 

Due to limited seating, your earliest reservation is appreciated. Please RSVP as soon as possible via email 

aaifpa.dallas@gmail.com by August 15, if you intend to attend the meeting and luncheon.  

 

Sincerely, 

                                                                                            
Suzanne Chen       Michael Bi 

President of AAIFPA-Dallas Chapter                                 Chairman of AAIFPA- Dallas Chapter 

 
 

 
 

 
 

 

http://www.aaifpa.org/
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我在此代表美國亞裔保險理財協會理事會，邀請您參加美國亞裔保險理財協會（AAIFPA）達拉

斯分會成立新聞發布會。 

 
本活動將於二零一二年八月二十五日，星期六於李察遜凯悦大酒店舉行。大會將於上午十一點開

始，之後，午餐於下午十二點開始。 

 
美國亞裔保險理財協會宗旨是為美國亞裔保險理財專業人士提供各種服務項目，這些項目包括職

業教育與職業生涯發展，培養人際關系交流網絡及提供社區服務等方面。我們將通過在各地建立

的分會和其他相關專業協會，提供一個促進保險理財專業合作與發展的服務平臺。我們在美國亞

裔社區，努力提高大眾對保險理財的認知，努力提高所有專業人士都必須遵守的職業標準。美國

亞裔保險理財協會將對保險理財服務行業的未來發展，發揮重要作用並做出自己的貢獻。 

 
美國亞裔保險理財協會按照稅法 501(c) (6)條款成立，屬於非營利組織。本協會达拉斯分會的建

立將更好的推動保險理財行業在美國达拉斯亞裔聚居地的發展，這些地區包括大达拉斯地區。 

 
若您有疑問，請直接致電谭魏 469-878-6608  或 黄骏 214-531-7768 想了解更多信息，也可

登錄本會網站 www.aaifpa.org. 

 

因座位有限，若您有興參加發布會和午餐，請盡早於八月十五日前直接回復至

aaifpa.dallas@gmail.com 訂位。 

 

 
敬上 

 

                                              
 
陳文珊           畢海濤 

美國亞裔保險理財協會達拉斯分會會長              美國亞裔保險理財協會達拉斯分會主席 

 

http://www.aaifpa.org/

